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Abstract (en)
[origin: WO9401730A1] The heat exchanger (1) has a rotor (1) with radial sealing devices (2, 15) which by means of counterweight (10, 23) over
link connections are kept against the rotor. A spacing device (24) comprises an adjustable spindle carrying a slide shoe (33) made of carbon which
slides against a smooth face (13) of the rotor, thereby determining the gap between the radial sealing device and the rotor.

Abstract (fr)
Echangeur de chaleur (1) possédant un rotor (1) doté d'éléments radiaux d'étanchéité (2, 15) serrés contre le rotor par des contre-poids (10, 23) sur
des éléments de liaison. Un dispositif écarteur (24) comporte une broche réglable portant un patin en carbone (33) destiné à glisser sur une face
lisse (13) du rotor, de façon à délimiter l'espace compris entre l'élément radial d'étanchéité et le rotor.
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